
Protokół nr 45.18

ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku z Komisją Sportu
i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 24 maja  2018 roku w godzinach 1230– 1400

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonych list obecności.

W posiedzeniu  Komisji   Komisji  Oświaty  i  Kultury Rady  Miasta  Ełku na  13  członków
Komisji  w   posiedzeniu  uczestniczyło  10.  W  obradach  nie  uczestniczyli  radni:  Robert
Klimowicz, Tomasz Przekop, Marcin Przygodziński.

W posiedzeniu Komisji   Sportu i  Rekreacji Rady Miasta  Ełku na 13 członków  Komisji
w  posiedzeniu uczestniczyło 9. W obradach nie uczestniczyli radni: Dariusz Dracewicz, Jan
Gróndwald,   Marcin Przygodziński, Krzysztof Wiloch.

We wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury Rady Miasta Ełku z Komisją Sportu
i Rekreacji Rady Miasta Ełku uczestniczyło 13 radnych.

Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne. 

Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
• Artur Urbański Zastępca  Prezydenta Miasta
• Konrad Siemienkiewicz – dyrektor MOSiR
• Małgorzata Pikus – Naczelnik Wydziału Edukacji
• Magdalena Łuba - Wydział PSK
• Jarosław Wróbel – Skarbnik Miasta
• Krzysztof Sosnowski - Prezes   Klubu Judo Shamo Ełk
• ks Monika  Zuber  –  Kościół  Ewangelicko-Metodystyczny Parafia  Miłości  Bożej  w

Ełku
• Aneta Werla – dyrektor ECK
• Maciej Juchniewicz – Biuro Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi

Na przewodniczącego obrad wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady
Miasta Ełku z Komisją Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku członkowie obu komisji przez
aklamację wybrali Andrzeja Koca Przewodniczącego  Komisji Sportu i Rekreacji.
 
Pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  powitał  zebranych,  stwierdził  prawomocność
obrad w obu komisjach.  

Następnie poprosił o uwagi do zaproponowanego porządku obrad.

Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  i  przez  aklamację  przyjęli
następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Prezentacja działalności Klubu Judo Shamo Ełk. 



4. Opinia  do  wniosku  złożonego  przez  Kościół  Ewangelicko  –  Metodystyczny  -  Parafii
Miłości Bożej w Ełku na realizację zadania publicznego miasta Ełku w ramach inicjatywy
lokalnej mieszkańców pt: Zielony Zakątek przy placu zabaw na ul. Słowackiego.

5. Opinia do projektów uchwał w sprawach:
1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 2017 rok oraz sprawozdania z

wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia,
2)  udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku,
3)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2018-2027,
4) zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018,
5) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie Seniora "Senior+",
6) przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Lokalne Perspektywy,
7)  przyjęcia  do  realizacji  partnerskiego  projektu  pn.  Utworzenie  i  funkcjonowanie

młodzieżowego klubu integracji społecznej,
8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  i  rozmiaru  obniżek

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych  i  opiekuńczych  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowisko
kierownicze w szkołach (zespołach szkół), przedszkolach i placówkach oświatowych,
zasad  zwalniania  ich  od  obowiązku  realizacji  tych  zajęć  oraz  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3
- Karty Nauczyciela,

9) rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Ełckiego Centrum Kultury w Ełku,
10)  innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  Ełku  zaplanowanej  na  29  maja  2018  r.

i dotyczących prac komisji. 
6.  Sprawy różne i wolne wnioski.

Pkt  2.  Przyjęcie  protokołu  z  ostatniego  posiedzenia  komisji -  protokół  był  do  wglądu
w Biurze Rady Miasta.

Przewodniczący obrad Andrzej Koc poprosił  o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń  do protokołu z
ostatniego posiedzenia.

W związku z brakiem zastrzeżeń przewodniczący obrad  Andrzej Koc stwierdził, że
radni przez aklamację przyjęli:

• protokół  nr  44.18  z  dnia  18  kwietnia  2018  roku  z  posiedzenia  Komisji  Oświaty
i Kultury, bez uwag.

• protokół  nr  41.18  z  dnia  18  kwietnia  2018  roku  z  posiedzenia  Komisji   Sportu
i Rekreacji, bez uwag.

Pkt 3. Prezentacja działalności  Klubu Judo Shamo Ełk.

Członkowie komisji zapoznali się z informacją przedstawiona przez Pana Krzysztofa
Sosnowskiego Prezesa  Klubu Judo Shamo Ełk.

Pkt 4.  Opinia do wniosku złożonego przez Kościół Ewangelicko – Metodystyczny - Parafii
Miłości Bożej w Ełku na realizację zadania publicznego miasta Ełku w ramach inicjatywy
lokalnej mieszkańców pt: Zielony Zakątek przy placu zabaw na ul. Słowackiego.

ks  Monika  Zuber  –  Kościół  Ewangelicko-Metodystyczny  Parafia  Miłości  Bożej
w Ełku  omówiła wniosek  mieszkańców złożony na realizację  zadania publicznego miasta
Ełku  pt:  „„Zielony Zakatek”   – szczegóły we wniosku, który stanowi załącznik do proto-
kołu.

Wywiązała się dyskusja, w trakcie której wszyscy popierali pomysł i inicjatywę. Dys-
kusja skupiła się nad przeniesieniem śmietnika. 



Członkowie komisji wypowiadając się popierali inicjatywę. Następnie w głosowaniu jaw-
nym; 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw, i 0 głosach wstrzym. (jednomyślnie „za”) zaopi-
niowali pozytywnie powyższy wniosek  i  poparli inicjatywę,  nie wnosząc zastrzeżeń.

Pkt 5. Opinia do projektów uchwał w sprawie:
1)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego miasta Ełku za 2017 rok oraz sprawozdania z
wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił  sprawozdanie finansowe miasta Ełku za
2017 rok oraz sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Ełku za 2017 rok wraz z informacją
o stanie mienia.

Nie wniesiono  zastrzeżeń.
 Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  poddał  pod  głosowanie  przedłożony  projekt
uchwały w sprawie jak wyżej. Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za”,
przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzym. zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały.  

2) Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta Ełku.
 Członkowie komisji zapoznali się z projektem uchwały – opinia zostanie wyrażona na

sesji.

3) Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata
2018-2027.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił łącznie ze zmianami w budżecie miasta na
2018 rok.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  obrad  Andrzej  Koc  poddał  pod  głosowanie  przedłożony  przez

Prezydenta  Miasta  projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Ełku na lata 2018-2027. Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za”,
przy 0 głosach „przeciw” i  0 głosach wstrzym. zaopiniowali  pozytywnie projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.

4) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na rok 2018.
Wywiązała się dyskusja nad propozycją  dofinansowania w kwocie 45 000 zł zakupu

samochodu  nieoznakowanego  typu  SUV  na  potrzeby  służby  kryminalnej  Komendy
Powiatowej Policji w Ełku. 

Radny Nikodem Kemicer poinformował, że ma informacje od policjantów, że zostało
wystosowane pismo o środki na remont łodzi, którą latem patrolują policjanci jezioro Ełckie.

Radny Bogusław Wisowaty  zgłosił  formalny wniosek o  zdjęcie   kwoty  45  tys.  zł
z zakupu samochodu nieoznakowanego typu SUV na potrzeby służby kryminalnej Komendy
Powiatowej Policji w Ełku. 

Wniosek poddany został pod głosowanie; „za” głosowało 1, przeciw 3, wstrzymało się
od głosu 9. Radni wniosku nie przyjęli.

Po zakończeniu dyskusji  Przewodniczący obrad Andrzej Koc poddał pod głosowanie
przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie zmiany zmian w budżecie
miasta Ełku na rok 2018. Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 13 głosami „za”, przy
0  głosach  „przeciw”   i  0  głosach  wstrzym.  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały
w sprawie jak wyżej.
                     

5)  Projekt  uchwały  w  sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w
Klubie Seniora "Senior+".



Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  i  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
uchwały. Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący obrad Andrzej Koc
poddał pod głosowanie przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie jak
wyżej; 11 głosami”za” - jednomyślnie „za” - została wyrażona pozytywna opinia do projekty
uchwały  w  sprawie  jak  wyżej.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  Piotr  Karpienia,
Bogusław Wisowaty.

6)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  partnerskiego  projektu  pn.  Lokalne
Perspektywy.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  i  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
uchwały. Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

W związku z  brakiem chętnych do zabrania  głosu  Przewodniczący obrad Andrzej  Koc
poddał pod głosowanie przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie jak
wyżej; 12 głosami”za” - jednomyślnie „za” - została wyrażona pozytywna opinia do projekty
uchwały w sprawie jak wyżej. W trakcie głosowania nieobecny radny Piotr Karpienia.

7)  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji partnerskiego projektu pn. Utworzenie
i funkcjonowanie młodzieżowego klubu integracji społecznej.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  i  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
uchwały. Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

W związku z  brakiem chętnych do zabrania  głosu  Przewodniczący obrad Andrzej  Koc
poddał pod głosowanie przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie jak
wyżej; 12 głosami”za” - jednomyślnie „za” - została wyrażona pozytywna opinia do projekty
uchwały w sprawie jak wyżej. W trakcie głosowania nieobecny radny Piotr Karpienia.

8)  Projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i
rozmiaru  obniżek  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych,
wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze w
szkołach (zespołach szkół), przedszkolach i placówkach oświatowych, zasad zwalniania ich od
obowiązku  realizacji  tych  zajęć  oraz  tygodniowego obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć
nauczycieli nie wymienionych w art. 42 ust. 3 - Karty Nauczyciela.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  i  uzasadnił  potrzebę  podjęcia
uchwały. Szczegółowe uzasadnienie podjęcia uchwały w załączeniu do protokołu.

W związku z  brakiem chętnych do zabrania  głosu  Przewodniczący obrad Andrzej  Koc
poddał pod głosowanie przedłożony przez Prezydenta Miasta projekt uchwały w sprawie jak
wyżej; 13 głosami”za” - jednomyślnie „za” - została wyrażona pozytywna opinia do projekty
uchwały w sprawie jak wyżej.  

9) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Ełckiego Centrum
Kultury w Ełku.

Członkowie komisji  zapoznali  się z projektem uchwały – szczegółowo skargę rozpatrzy
Komisja Rewizyjna - opinia zostanie wyrażona na sesji.



10) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  Ełku  zaplanowanej  na  29  maja  2018  r.  i
dotyczących prac komisji.

Członkowie komisji uznali, iż zostały rozpatrzone wszystkie projekty uchwał należące do
zakresu prac komisji

Pkt 6.  Sprawy różne i wolne wnioski.
Radny Ireneusz Dzienisiewicz zapoznał z otrzymaną odpowiedzią odnośnie:

- środków jakie miasto przeznaczyło w latach 2016 - 2017 dla MKS EŁK łącznie z kwotami jakie
Klub otrzymuje od spółek miejskich oraz w zniżkach na obiektach miejskich.
- Jakie kwoty  MKS EŁK zwrócił za niewłaściwe rozliczenie  grantów w latach 2016 – 2017?
Ksero pisma w załączeniu do protokołu.

Radny Michał Tyszkiewicz zwrócił się z zapytaniami:
- czy planowane jest utworzenie strefy kibica  w Ełku w związku z Mistrzostwami Świata w Piłce
Nożnej 2018?
- na jakim etapie jest budowa hali sportowej przy Zespole Szkól Sportowych?

Dyrektor MOSiR Konrad Siemienkiewicz poinformował, że planowane jest utworzenie
strefy kibica, są w budżecie zarezerwowane środki na ten ce.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  poinformował,  że  hala  sportowa
realizowana jest zgodnie z przyjętym harmonogramem prac na. W tej chwili są stawiane słupy
konstrukcyjne. Jest szansa, że we wrześniu 2019 r. będzie oddana do użytku.

Radny Nikodem Kemicer zwrócił uwagę, że hala sportowa powstaje na placu zabaw.
Prosi o reaktywowanie tego placu zabaw.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  odpowiadając  poinformował,  że  został
wskazany plac zabaw przy szkole.

Na zapytanie radnego Tomasza Dawidowskiego odnośnie budowy kortów tenisowych,
odpowiedzi  udzielił  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  informując,  że  rozmowy
trwają i od 1 sierpnia planujemy rozpoczęcie budowy.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.

Protokołowała: obradom przewodniczył
Elżbieta Liziewska         Andrzej Koc


